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Geachte leden van de gemeenteraad, 

U ontvangt deze raadsinformatiebrief in antwoord op de schriftelijke vragen van de PvdA inzake 
lightrail naar Rotterdam, ingediend op 11 september. Hieronder vindt u onze antwoorden per vraag. 

Bent u op de hoogte/ en heeft u kennis genomen over de (bijgevoegde) oplegnotitie Lightrail naar 
Rotterdam? (vanuit OP, D66 en PvdA- politieke partijen gemeenteraad Papendrecht)

Wij hebben kennis genomen van de bijlage. Dit is tevens met de regio besproken. 

Zo ja:

Wat is het standpunt van het college betreffende de bestuurlijke stappen voor onder andere draagvlak
te creëren voor een lightrail in onze regio met als doel een railverbinding op het spoornet van 
Rotterdam en wel via Hendrik-Ido-Ambacht naar Rotterdam?

In het collegeprogramma is opgenomen dat de gemeente zich inspant om het bestaande openbaar 
vervoer in het dorp minimaal te behouden. Op dit moment voorziet het openbaar vervoer netwerk in 
snelle, comfortabele, betrouwbare, directe en hoogfrequente verbindingen met Rotterdam. 

Voor nu ligt er al meer dan voldoende uitdaging om dit te kunnen handhaven gelet op de (stijgende) 
kosten van de exploitatie. Het inzetten op een lightrail is nu niet realistisch en lijkt ook niet haalbaar. 

Vanuit de gemeente en de regio wordt hier niet actief op ingezet en is hier geen budget voor 
beschikbaar. Als er door externen initiatieven ontplooit worden dan staan wij hier echter wel voor 
open.

Ziet u hierin (ook) kansen voor de regio en Alblasserdam in het bijzonder? 

Op dit moment is een plan voor lightrail gelet op de financiële positie van het openbaar vervoer niet 
kansrijk. 

Welke voordelen noteert u in dit kader ten aanzien van het energie- en duurzaamheidsbeleid en een 
toename van de werkgelegenheid?

Het plan op zich kan hierin voordelen bieden, maar omdat het plan nu niet kansrijk is, is dit nu niet aan
de orde.  



Wat zou u ervan vinden als de lightrail ook de mogelijkheid geeft voor een station / overstapplaats 
voor Alblasserdam? 

Zodra in de toekomst mogelijkheden ontstaan voor lightrail dan is het inderdaad zinvol om hierbij een 
station of overstapplaats voor Alblasserdam aan toe te voegen. Echter is dat nu nog niet aan de orde. 

Welke stappen gaat u verder ondernemen om in dit traject als college van Alblasserdam een bijdrage 
in te nemen en te geven?

Als er door externen initiatieven ontplooit worden dan staan wij hier voor open maar vanuit de 
gemeente en de regio wordt hier nu niet actief op ingezet en is hier momenteel ook geen budget voor 
beschikbaar.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

de secretaris de burgemeester
S. van Heeren J.W. Boersma


